## 沙田302管理有限公司

# S.T. 302 Management Limited

本公司檔號: ST302/NTT/029/19/SC

致:碧濤花園第一期各業主

### 通告

#### 有關: 業主索取法團文件及資料方法

管理處近日接獲個別人士要求管理處提供法團文件及資料。就此事宜,管理處及法團歡迎業主索取法團文件及資料,在沒有違反法例之前提下,本管理處定當配合及協助。 但提出要求的人士必須是本屋苑業主,並須以書面申請所需之法團文件及資料,及須提供持有之單位地址、姓名及聯絡電話,以便管理處跟進辦理。

如申請人未能提供以上相關資料,本處將視為匿名信件,一概不獲受理。

如有須要,業主可透過以下任何一種方式向管理處索取法團文件及資料,本處經核實身份後的七個工作天內,以電郵或書面回覆:-

- 1) 以電郵 mo@pg-i.hk 申請;
- 2)以信函申請(信函可放入各座平台大堂、平台法團會議室門口之信箱、管理處之郵件收集箱或交給管理處當值職員)。

如業主需索取文件或資料之影印副本,本處將以單面影印及收取每張影印費 1 元港幣作為行政費。如各業主對上述事宜有任何疑問,請致電 2646 1859 與本處職員聯絡。

敬希垂注!



碧濤花園第一期管理處2019年2月12日

## 沙田302管理有限公司

# S.T. 302 Management Limited

地址:新界沙田安景街 19至 21 號地下 電話: 2646 1859 傳真:26376131

Our Ref: ST302/NTT/029/19/SC

Date: 12<sup>th</sup> February, 2019
To: All Owners of Pictorial Garden Phase I

### **NOTICE**

#### Re: Methods for Request to I.O Document and Information by Owner

The Management office welcomes all owners of the Pictorial Garden Phase I ask for documents and information of The Incorporated Owners of Pictorial Garden Phase I (I.O). However, these documents and information should apply by owners of the Building in writing with full details of the unit address, owner's name and contact number, for our for further handling. Otherwise, it will be treated as an anymous request and will not be entertained. treated as anonymous request and will not be entertained.

Owners can request document and information by:

1) Email to mo@pg-i.hk; or

2) Letter place into mail boxes in podium lobby at each block; or beside the door of the meeting room at podium; or collection box in management office; or hand on management office.

We will reply by email or by letter within 7 working days from the date of receipt of your requirement.

If the owner requests photocopy of the document or information, we will charge HK\$1 per each page for administrative fee.

Should you have any queries, please feel free to contact our staff at 2646 1859.

Thank you for your kind attention



Management Office of Pictorial Garden Phase I